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Sixteenth plenary meeting of the 41st session of the General Conference

Wednesday 24 November 2021 at 10.10 a.m.

President: Mr Irazabal Mourao (Brazil)

1. The President:
Good morning, ladies and gentlemen.
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be commended. As far as the elections of members to subsidiary organs of the General Conference are concerned, only 5
secret ballots were held out of a possible 70 and more. With regard to the practical arrangements for the elections to
subsidiary organs, some Member States suggested improving the conditions ensuring the secrecy of the vote. Reference
was made to goo
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7.2 A cet égard, je voudrais remercier le Président de la Conférence générale ainsi que les membres du Bureau d’
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paragraphe 5 du premier rapport du Comité juridique, soient autorisées a participer aux travaux de la 41° session de la
Conférence générale.

10.3 Les délégations de quatre Etats membres, dont les noms figureront au paragraphe 7 du premier rapport du Comité
juridique, ont présenté des pouvoirs sous forme de notes, lettres ou autres documents émanant d’'un ministre autre que le
Ministre des affaires étrangéres et non autorisé a cet eff féaut (m)10.3iax 0 T0.3 (an)[FJ[ant)15.3 ( ds)10.7 0.6uff)22dru 0 Td[o)lcw
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